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ČESKO: Petr Fiala se každým svým dalším vystoupením odkopává a ztrapňuje. Je na tom stejně jako
Pekarová. Oba vystupují převážně klidně, snaží se přesvědčit o oprávněnosti bytí ve vysoké politice,
rádi se poslouchají, přitom přesvědčivě doslova melou naprosté nesmysly. A čím jich je více, tím jsou
spokojenější. Rozdílů najdeme mezi předsedou vlády a předsedkyní Parlamentu ČR více, byť je
mnohé spojuje.

 

  První je evidentní, tedy Fiala je muž, má tedy své nezkrotné ego a jakékoliv pochlebování mu dělá
nepřekonatelnou radost. Pekarová se snaží vystupovat jako žena nad věcí, nicméně z té malé potvory
čiší nekonečná arogance, kterou v ní museli v Top09 asi nějakou dobu vychovávat, protože není
možné, aby se jí tolik sešlo v křehké osůbce. Taková Mirka Němcová se k obdobnému množství
dostala až po letech trávených na špičce ODS. Sebevědomí tak Pekarové nechybí, namistrovanost
získala už ve vedení Topky a aroganci předvádí denně všude, kde se objeví. To Fiala také. Oba se
naučili řečnit, jen obsah jejich projevů poukazuje u Pekarové na minimální smysl pro realitu, nulové
sociální vzdělání a u Panevropana Fialy zase na filozofické chápání světa podložené zcestnou
ideologií liberalismu. Pekarová se chová podle toho, co ji naučili, Fiala prezentuje nejzkaženější
formu liberalismu, v níž vyrostl v předsedu vlády. A protože v té je mnohem více podobných
Pekarové a jemu samotnému, lze konstatovat, že té nejhorší možné myslitelné. ODS schopná mít ve
svém středu komika a provokatéra Pavla Novotného, Stanjuru, který nesmí na Opavsko, kde řádil
před vstupem do vlády a byl by na ulici za důsledky hospodaření lynčován, už dávno není jen stranou
vyvolávající  diskuse, ale také vnímanou jako tým silných osobností. Další vládní strany už nemá ani
cenu komentovat. Piráti jsou omylem od svého vzniku a třeba rozumní Pražané doufají, že město ten
nejsamolibější z nich brzy opustí. Zůstává však plno dalších, takový Michálek je také vrchol tuposti.

Komunální ODS byla pro Prahu vždy stranou, která se i přes Böhmovi zlodějny snažila vždy něco
vybudovat a vést město nějakým nesebedestrukčním směrem. Lze však dát hlas těm, jejichž vládní
kolegové jedou na vlně likvidace České republiky a samotný předseda strany o sobě tvrdí, že je to
jedině on, kdo dokáže dostat zemi zpět na výslunní, přestože padáme volným pádem na dno hluboké
propasti? Piráti ukázali za 4 roky v Praze zničit mnohé a škody po nich se budou i díky zákonům
napravovat dlouho. Rozborka pražské dopravy a snaha o přeměnu metropole v pěší a cyklistickou
zónu poukazuje na šílené ideologické pomatení. A když k nim přidáme fanatiky z Praha sobě či
Zelených, je vcelku jasné, že najít v Praze stranu vhodnou k obsazení komunálu půjde jen těžko.
Top09 a STAN to být nemohou, to je zjevné, ANO pomalu opouští pozice. SPD je naděje, proti které
jdou úplně všichni, protože představa, že se vrátí protiliberální strana k moci je pro všechny
strašákem. Jenže ona komunální politika má svá zákoutí a v menších obcích se volí především podle
osobností známých v dané lokalitě.

Opusťme nyní politiku. Jak víte, sledujeme momentálně zdravotnictví zevnitř a máme nový zajímavý
poznatek. Covid je stále jakýmsi strašákem, ke kterému však přistupuje každý jinak. Někde je
určujícím faktorem v práci v celém zařízení, jinde středem humoru. V jedné nemocnici už PCR testy
berou natolik s rezervou, že občas zaexperimentují a odešlou na rozbor nové nepoužité. A světe div
se. Ze tří vzorků byly dva negativní a jeden pozitivní. Jen je třeba upozornit, že falešná pozitivita by
umožnila získat na půl roku imunitu (Tečku), zároveň by odsunula přejezd na rehabilitaci o týden. Je
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neuvěřitelné, čím se poté řídí chod života u nás. Je to stejné, jako by byly nejmodernější technikou
používanou k řízení leteckého provozu přesýpací hodiny a kompas. Naštěstí vedení celého oddělení
si z toho dělá spíš legraci a nebere to tragicky, protože vědí, že tupý úředník na ministerstvu
zdravotnictví ví o covidu asi tolik, kolik pomocný personál v praktickém provozu. Jestliže PCR testy
ovládly na dva a půl roku dění ve 3/4 světa, přičemž kvalita je mizerná, spíše nulová, opět to jen dává
za pravdu všem kritikům proticovidových opatření. A věřte tomu, že těch se Fialova vláda nevzdá,
ostatně pořád jedeme v covidovém režimu. Jen se o tom nemluví.
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